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ŽUPANOVA BESEDA

Spoštovane občanke in občani!
Smo pred iztekom tega leta, zato je prav, da vam 

preko Biltena Občine Sveti Tomaž posredujemo 

nekaj najpomembnejših informacij, ki zadevajo 

življenje vseh prebivalcev naše občine.

G
otovo se strinjate z 
mojim razmišljanjem, da 
zaključujemo leto velikih 
preizkušenj, pa tudi 
negotovosti. Soočamo se z vedno 

večjimi socialnimi težavami, ki 
nam jo narekuje svetovna gospo
darska kriza.

Čas bliskovitega razvoja in s tem 

povezane bogate gospodarske 
rasti je le še preteklost. Finančna 
perspektiva 2007-2013 se izteka. 
Vstopamo v novo razvojno ob
dobje 2014-2020 katere vse
bina je še vedno zavita v tančico 
skrivnosti. Katera so področja, 
ki bodo tudi v naslednjih letih 
deležna evropskih sredstev je 
nemogoče napovedati.

Dejstvo pa je, da se bo potrebno 
dobro organizirati ter kvalitetno 
in pravočasno pripraviti projekte, 
ki bodo deležni sofinanciranja 
iz različnih evropskih skladov. 
Tomaževski problem še naprej 
ostaja komunalna infrastruktura, 
za katero bo potrebno iskati opti
malne rešitve.

V nadaljevanju vam 
želimo posredovati nekaj 
najpomembnejših informacij 
o delu, ki smo ga v tem letu 
uspešno končali. Nakazati vam 
želimo predloge investicij za leto 
2013 ter spregovoriti o načrtih 
naše Občine za naslednja leta.

Župan Mirko Cvetko

Bilten izdaja: Občina Sveti Tomaž

Fotografije: Arhiv Občine Sveti Tomaž

Odgovorna oseba: Mirko Cvetko
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INVESTICIJE

Dokončana investicijska vlaganja v letu 2012

E K^R P
I/ centru Svetega Tomaža smo končali 
z operacijo PLOČNIK Z JAVNO 

RAZSVETLJAVO OB JP 802-311.

Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja:
Evropa investira v podeželje 

konstrukcija ceste s potrebno širitvijo v celotni dolžini 
novo zgrajenega pločnika.

O
peracijo delno financira Evropska unija, in 
sicer iz Evropskega kmetijskega sklada za 
razvoj podeželja (EKSRP), ukrep Obnova 
in razvoj vasi.

Investicija pločnik z javno razsvetljavo ob javni poti 
JP 802-311 v naselju Sveti Tomaž zajema:
• ureditev enostranskega pločnika v širini 1,6 m in 

dolžini 212 m,
• ureditev odvodnjavanje cestišča na območju 

pločnika,
• ureditev javne razsvetljave s postavitvijo sedmih 

kandelabrov na celotni dolžini pločnika.
Končna vrednost celotne operacije po zaključku 

znaša 15.754,13 EUR z DDV. Skupni znesek sofi
nanciranja obravnavane investicije z nepovratnimi 
sredstvi znaša 64.293,90 EUR, preostali skupni delež 
pripada občinskemu proračunu Občine Sveti Tomaž.

Poleg te investicije smo v dolžini 217 metrov 
zgradili novo fekalno kanalizacijo ter v celoti zamen
jali cevi vodovodnega omrežja. Izvedena je bila re-

BANKOMAT
Ponosni smo na težko pridobljen »bančni 
avtomat«. Kljub delnemu kritju stroškov za 
delovanje bankomata smo omogočili več kot

■ ■■■ jMg1 potrebno storitev, ki se je zelo
H I prijela. Po mnenju lastnice

ffij I bankomata - Raiffaissen
|| banke - je število transakcij
I nad pričakovanji. Povabljeni, 

I '■da omenjeno storitev koristite
® IH v čim večji meri.

Zaključujemo z zunanjo ureditvijo stare pošte, ki 
dobiva lepšo podobo. V njej bo urejen klubski pros
tor ter prostor za Turistično pisarno - TIC. Omenjena 
dela prispevajo k povsem novi podobi centra Svete
ga Tomaža, na katerega smemo biti ponosni, saj je 
ogledalo nas vseh.

Modernizirali smo 2.750 metrov naših cest - javnih 
poti, in sicer po 1.170 metrov v naselju Mezgovci in 
Hranjigovci ter 250 metrov v Rucmancih. Tako smo v 
šestih letih samostojne Občine Sveti Tomaž že mod
ernizirali 32 km od skupaj dobrih 70 km občinskih 
javnih poti. Pri tem ne smemo pozabiti na sredstva, 
ki jih vlagamo za redno vzdrževanje občinskih cest. 
Skupaj z zimsko službo bo to znašalo v tem letu 
150.000,00 EUR.
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INVESTICIJE

Načrti pomembnih investicijskih 
vlaganj za prihodnost naše občine

Pločnik z javno 
razsvetljavo ob 
Regionalni cesti R-713
V tem letu smo pričeli 
z izdelavo projektne 
dokumentacije za izgradnjo 
pločnika ob Regionalni cesti 
R-713, od pokopališča do 
konca naselja Sveti Tomaž - 
do družine Klobasa, v dolžini 
940 metrov. S projektom 
je predvidena izgradnja 
pločnika, javne razsvetljave, 
meteorne kanalizacije 
ter rekonstrukcija ceste. 
Investicija je predmet 
državnega in občinskega 
proračuna. Predvidena 
investicija je za proračunsko 
obdobje 2014-2015.

Širokopasovni internet
Dobra polovica občine je že 
pokrita z optičnim omrežjem 
za dostop do interneta. Čas 

v katerem živimo, nam na
rekuje potreben razvoj na tem 
področju. V ta namen smo že 
izdelali projektno dokumentacijo 
za širitev tega omrežja tudi na 
ostala področja, kjer optičnega 
kabla še ni. Za celotno pokritje 
naše občine je projektna vred
nost investicije čez milijon 
evrov. To pa je vrednost, ki je 
ni mogoče zagotoviti na kratek 
rok. Ker čas ni na strani ugod
nih kreditov, je smiselno, da 
pristopimo k tej investiciji posto
poma - po fazah. Nadaljevanje 
izgradnje optičnega omrežja bo 
odvisno od izkazanega inte
resa gospodinjstev po pos
ameznih naselij ter razpoložljivih 
proračunskih sredstev.

Priporočilo in prošnja vsem 
gospodinjstvom iz vasi, ki im
ate že možnost priključitve na 
širokopasovno omrežje ter ste 
naročnik interneta preko stacion- 
iranega telefonskega priključka 
je, da se čim prej priključite 
na optično omrežje. S tem 
boste sprostili potrebne proste 
kapacitete digitalne centrale 
ter posledično dali možnost 
priključitve na internet tistim, 
ki še nimajo zgrajene optike. 
S tem bomo pokazali solidar

nost do vseh, ki internetnega 
priključka tudi preko stacion- 
iranega telefona ne morete 
dobiti in se nahajate v območju, 
kjer je glede na oddaljenost 
od centrale to še mogoče.

Vrtec Sveti Tomaž
V mesecu novembru smo 
objavili javni razpis za izgrad
njo novega vrtca. Nov objekt, 
ki bo zgrajen na južnem delu 
osnovne šole bo grajen v dveh 
etažah in bo imel štiri oddelke, 
z razdelilno kuhinjo in lastno 
kurilnico. Objekt bo zgrajen v 
klasični izvedbi in bo energijsko 
varčen. Skrb za mladi rod je 
prioriteta našega delovanja. Nov 
in sodoben objekt za varstvo 
naših otrok bo pripomogel k 
dvigu kakovosti predvsem pa 
kvalitete bivanja, ki jo kot lokalna 
skupnost moramo zagotoviti na 
področju varstva otrok. Projekt 
se bo izvajal v letih 2013 in 2014. 
Od vseh dosedanjih investicij je 
slednja najzahtevnejša, pred
vsem pa je za proračun naše 
občine veliko breme, ki bo 
zahtevalo veliko previdnost pri 
sprejemanju ostalih investicij v 
naši občini. S to investicijo bo 
Občina Sveti Tomaž porabila 
sredstva, ki so za našo občino 
bila predvidena za programsko 
obdobje 2007-2013, in sicer 
»Regionalni razvojni program«.
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INVESTICIJE

Program investicij 
v komunalno infrastrukturo
Naslednje leto so predvidene modernizacije ceste v 
Savcih - ribnik v skupni dolžini 1.000 metrov, na me
jni cesti Koračice - Rakovci v dolžini 1.100 metrov ter 
v Rakovcih - do kmetije Voršič v dolžini 290 metrov.

V centru Svetega Tomaža bomo nadaljevali 
z izgradnjo pločnika, s katerim želimo povezati 
avtobusno postajališče s centrom, v južnem delu 
pa bomo nadaljevali z izgradnjo pločnika do Kul
turnega doma. V Savcih bomo uredili avtobusno 
postajališče ter s tem omogočili večjo varnost upo
rabnikov javnega potniškega prometa.

Nakup zemljišč
Za doseganje želenih ciljev na različnih področjih 
našega dela si je potrebno pridobiti tudi zemljišča, 
ki bi naj v prihodnosti služila namenu naše loka
lne skupnosti. Kot smo že večkrat zapisali, smo 
s sprejetim Odlokom o prostorskem planiranju 
v Občini Sveti Tomaž umestili v prostor bodočo 

obrtno cono na površini 1,5 ha. Občina si želi v 
doglednem času pridobiti ta zemljišča. V tem letu 
smo speljali postopek nakupa zemljišča ob rojstni 
hiši Stanka Cajnkarja v Savcih. Na tem mestu se 
želimo še posebej zahvaliti lastnikom te domačije, 
ki so z razumevanjem sprejeli naš iskren namen, 
da poskrbimo za ohranitev rojstne hiše našega 
velikega občana, duhovnika in pisatelja Stanka 
Cajnkarja. Tako smo s strani lastnikov rojstne 
hiše le-to dobili podarjeno, pripadajočo zemljišče 
pa plačali po dogovorjeni ceni. V postopku je še 
odkup zemljišča ob pokopališču v izmeri 950 m2, 
ki bo omogočalo nemoten dostop do kontejnerjev 
z odpadki, istočasno pa bo dana možnost ureditve 
do 20 novih parkirnih mest.

Želimo si pridobiti zemljišče pod staro šolo, 
katerega lastnik je Župnija Sveti Tomaž. Na omen

jenih parcelah se že nahaja del športnega igrišča 
(odbojka na mivki) za kar je bila z Župnijo Sveti 

Tomaž podpisana pogodba o služnosti z obvezo, 
da se v roku dveh let zemljišče odkupi. Glede na 
pogojevanje omenjenega nakupa s strani Župnije 

bo potrebno iskati rešitve, ki bodo v interesu vseh.

Občinska zgradba
Predlog Župnije je, da se najemnina za sedanje 

prostore občinske zgradbe zviša iz dosedanjih 
1.440,00 EUR na 5.400,00 EUR letno. S tem bi v 
obdobju naslednjih 20 let porabili za najemnino 
108.000,00 EUR. Glede na to, da se kot občina 
moramo obnašati kot dober gospodar, se post
avlja vprašanje ali je iz ekonomskega vidika še 
smiselno koristiti omenjene prostore kot najemnik 
ali pa je potrebno iskati nove prostorske rešitve. 
Že od začetka delovanja naše nove Občine smo 

vedeli, da so prostori sedanje občinske zgradbe 
le začasni, saj se soočamo z veliko prostorsko 
stisko. Predlog za drastično povečanje najemnine 
pa nas sili v čimprejšnjo iskanje prostorskih rešitev.

Javno dobro v centru Svetega Tomaža 
Spoznanje, da je celotno asfaltirano zemljišče sku
paj z zemljiščem okrog cerkve in med cerkvijo ter 
župniščem javno dobro, je med člani Župnijskega 

sveta in novim župnikom g. Matijo Tratnjekom 
sprožilo val ogorčenja. Ugotovljeno je bilo, da 
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DRUGO

je omenjeno zemljišče 120 let javno dobro, kar 
pomeni, da gre za zatečeno stanje. Vsa ta dolga 
desetletja je tako cerkev kot lokalna skupnost 
lepo skrbela za zemljišča, ki so služila javnemu 
interesu. V pismu Oznanilu, ki smo ga prejeli po 
naših gospodinjstvih s strani Župnije, je zapisano, 

da se ji naj zemljišče vrne. Pri tem naj omenimo, da 
Občina Sveti Tomaž, kakor tudi vsi sistemi zadnjih 
100 let, tega zemljišča niso odvzeli Cerkvi, zato 
poziv Župnije, da kot občina vrnemo to zemljišče 

pravno-formalno ne vzdrži. Občina Sveti Tomaž 
upravlja tista zemljišča, ki so javno dobro (npr. 
zelene površine, parki, športni parki, igrišča, ceste), 
medtem ko so reke, morje, potoki javno dobro v 
upravljanju države. Ne glede na navedeno, pa je 
za urejanje ob cerkvi in župnišču zadnja desetletja 
skrbela Župnija, kar nikoli ni veljalo za sporno. 

Okolica cerkve je bila dolga leta cvetoči gaj. Tako 
za lepoto okolice kot za lepoto cerkve smo skrbeli 
vsi - tako občani kot župljani. Delitev ljudi na 
»naše« in »vaše« je tujek v Tomaževskem žargonu 
in ga Tomaževčani ne poznamo. Zato iskren poziv 
vsem, ki ste kakor koli odgovorni za skupno dobro, 
delujmo za dobro vseh in skupaj skrbimo za med
sebojno povezanost. Le tako bomo prešli težke 
čase, ki zahtevajo solidarnost in vzajemno medse
bojno pomoč.

Pokopališče Sveti Tomaž
V letu 2008 sta Občina Sveti Tomaž in Župnija 

Sveti Tomaž sklenili pogodbo o brezplačnem 
prenosu pokopališča na občino, saj je od srede 
prejšnjega stoletja bivša KS in sedanja Občina 
Sveti Tomaž skrbela za ureditev pokopališča. 
Verjetno ni treba izgubljati besed, da si je takratna 
KS in sedaj Občina prizadevala, da je prostor 
našega pokopališča urejen in v ponos vsem nam.

V teh dneh smo dobili pismo od Župnije Sveti 

Tomaž, v katerem se zahteva vrnitev parcel, 
na katerih se nahaja pokopališče s predlogom 
vzpostavitve najemnega odnosa med Župnijo 

Sveti Tomaž in Občino Sveti Tomaž. Območje 
pokopališča je določeno s Prostorskim aktom, 
kjer gre za območje, ki nima tržne vrednosti, saj 
ne more biti predmet prodaje na trgu. Občina je 
v postopku pridobitve tega zemljišča ravnala v 

skladu z zakonodajo, za kar je bilo sprejeto so
glasje na 17. redni seji leta 2008 v takratnem 
Občinskem svetu. S tem je bila omogočena javnost 
sklenjene pogodbe. Glede na navedeno ni razl
ogov za vračanje zemljišča, kot se to zahteva s 
strani Župnijskega sveta. V naslednjem letu želimo 

namestiti še manjkajoče luči za celostno razsvetl
javo pokopališča ter nadaljevati s tlakovanjem poti.

Društva naše občine
Naše delovanje je usmerjeno v uspešno in pre
poznavno delovanje društev, ki delujejo na našem 
področju. Še posebej smo ponosni na delovanje 

gasilskih društev, ki skrbijo za vzorno opera
tivno delovanje gasilskih društev, ob tem pa s 
požrtvovalnostjo in s čutom odgovornosti pomaga
jo našim občanom ob različnih naravnih in drugih 
nesrečah. Vse to pa bi ne bilo mogoče brez ho
mogenega in poštenega dela Gasilske zveze Sveti 
Tomaž. V naslednjem letu bo predan svojemu na
menu povsem obnovljen gasilski dom v Koračicah. 
Tako bodo uspešno zaključena dela na treh gasil
skih domovih: Pršetinci, Trnovci in Koračice. Že v 

naslednjem letu pa se pristopa k rekonstrukciji še 
zadnjega gasilskega doma v Savcih.

S proračunskimi sredstvi spodbujamo različne de
javnosti s področja kulture, turizma, športa, humani
tarnega delovanja in drugo. Na športnem področju 
smo še posebej veseli vedno boljših rezultatov, ki jih 
dosega Klub malega nogometa. Gotovo je nogomet 
tista športna panoga, ki je desetletja prepoznavna 
za Sveti Tomaž, med seboj združuje številne mlade 
in jih navdihuje. Klub skrbi ne le za rekreativni šport, 
ampak je tudi del tekmovalnega športa. S svojim 
delovanjem tako že skoraj 20 let skrbijo za promo
cijo našega kraja širom po Sloveniji.

Prepoznavnost na področju športa je tudi 
v Športnem društvu Sveti Tomaž, ki s svojimi 

različnimi sekcijami vzpodbuja rekreativni šport 
med prebivalci naše Občine.

Pomembno vlogo na področju športa igra tudi 
Šolsko športno društvo. S trdim in požrtvovalnim 
delom z mladimi se je v tem letu OŠ Sveti Tomaž 

udeležila pomembnih športnih tekmovanj po Slo
veniji. To pa je zagotovo najlepša promocija tako 
šole kot našega kraja.
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Tako kot je za našo Občino prepoznaven Fran 
Ksaver Meško, je med nami prepoznavno tudi Kul
turno društvo, ki nosi njegovo ime. Mnogi kulturni 
dogodki se vrstijo v kraju, za njih pa skrbijo številni 
posamezniki tega društva. V tem letu so Ljudske 
pevke od Svetega Tomaža, ki so kot sekcija pri 
Kulturnem društvu, praznovale 25 let aktivnega 
dela. Želimo jim, da bi še dolgo ohranjale čudovito 

ljudsko petje, ki je še kako prepoznavno za naše 
Prleško področje. Kot pomembna kulturna des- 
tinacija bo zagotovo postala rojstna hiša Stanka 
Cajnkarja, ki smo jo v tem letu dobili podarjeno s 
strani lastnikov. Ob sočasnem nakupu zemljišča 
pod rojstno hišo se daje možnost ureditve okolice, 
na kateri se bodo lahko odvijali različni kulturni 
dogodki.

Kulinarična prepoznavnost je domena Društva 
gospodinj, ki se aktivno vključuje na različnih 
področjih in uspešno povezuje gospodinje po 
vseh naših vaseh. S svojim delovanjem vzpodbu
jajo gospodinjstva k dopolnilnim dejavnostim na 
kmetijah. Prodaja pridelkov in izdelkov naših kmetij 
je zaživela, zato želimo v centru Svetega Tomaža 
urediti prostor tržnice. V ta namen smo v tem letu 
kupili stojnice, ki omogočajo primerno in urejeno 
ponudbo.

Vedno bolj prepoznavno postaja tudi delo 
Turističnega društva Sveti Tomaž, ki skrbi za 
ohranjanje turistične prepoznavnosti in promocijo 
kraja. Turistična ponudba je pogoj za razvoj turizma 
v naši občini, zato zahvala vsem, ki bogatite našo 
turistično ponudbo. Pomembni premiki so vidni ob 
vedno boljši gostinski ponudbi ob ribniku v Savcih, 
ki je »biser« naše občine. Pomemben doprinos k tej 
ponudbi je vinska klet »Muzej Brumen« v Koračkem 
vrhu, ki je v tem letu odprla vrata za obiskovalce od 
blizu in daleč. Prepoznavnost naše občine je iz sto
letij nazaj prav v »klečajah«, ki še danes opozarjajo 
nase. Zato vsem lastnikom posebna zahvala, da s 
svojim delom in trudom ohranjate te objekte in tako 
skrbite za prepoznavnost naših krajev.

Svoje posebno mesto predstavlja humanitarna 
dejavnost v naši Občini. Na tem področju se ak
tivno vključujeta v humanitarno delovanje KO RK 
Sveti Tomaž in KO RK Rakovci.

V zadnjem času opozarjajo nase tudi člani

Namesto ognjemeta 
pomoč našim družinam
Navada je, da se ob prehodu iz starega v 
novo leto priredi rajanje z ognjemetom. Ker 
se zavedamo težkih časov, ki jih doživljajo 
številne naše družine je Občinski svet sprejel 
odločitev, da se sredstva, ki bi jih porabili za 
nakup ognjemeta namenijo družinam, ki so 
pomoči še kako potrebne.

Društva prijateljev mladine Sveti Tomaž. Njihovo 
aktivno delo postaja prepoznavno in še posebej 
lepo sprejeto med našimi najmlajšimi. Posebno 
presenečenje nam pripravljajo v času pred 
velikonočnimi in božičnimi prazniki.

V prihodnje bo potrebno najti rešitev za našo 
mlado generacijo: dijake, študente, skratka za vse 
mlade naše občine. Poiskati bo potrebno primerne 
prostore za njihovo delovanje in druženje.

Nadvse povezovalno društvo naše občine je Strel
sko društvo “Katja” Sveti Tomaž. V svojih vrstah 
združuje ljubitelje rekreativnega streljanja, velik pou
darek pa je tudi na tekmovalnem delu pri katerem 
dosegajo zavidljive rezultate. Strelišče, ki ga že leta 
uporablja društvo za svoje potrebe, je preživelo 
potrebe časa. V prihodnje bo potrebno iskati 
primernejše prostorske rešitve za tovrstni šport.

Zelo aktivni so tudi člani Društva upokojencev 
Sveti Tomaž. S svojim delom krepijo družabnost in 
medsebojno povezanost med številnimi upokojenci 
naše Občine. Aktivni so tako na kulturnem kot na 
športnem področju. Folklorna skupina DU Sveti 
Tomaž sodeluje na številnih prireditvah tako v 
Občini Sveti Tomaž kot tudi izven nje. Že nekaj let 

je društvo aktivno na športnem področju. Visečo 
kegljanje je šport, s katerim dosegajo zelo lepe re
zultate. K temu gotovo pripomore tudi lepo urejeno 
kegljišče, ki je zgrajeno ob Kulturnem domu in je v 
veliki meri rezultat pridnega dela njihovih članov.

Vsem delujočim društvom in Klubu naše občine 
se želimo zahvaliti za ves trud, ki ga vlagate. Vaš 
trud je poplačan s številnimi uspehi, ki jih dosegate 
s svojim delovanjem, to pa je gotovo navdih za 
vaše nadaljnje delo.
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RAZVOJ

Razvojne možnosti za prihodnost naše občine

IPo uspešni umestitvi bodoče Obrtne cone v 
Prostorskem načrtu naše občine je potrebno 

poskrbeti za primemo komunalno opremljenost, ki je 
predpogoj za morebitne bodoče vlagatelje na našem 
področju. Kot občina si bomo prizadevali za nov 
bencinski servis ter primeren proizvodnji obrat, ki bi 
dal možnost novih delovnih mest.

2 Glede na vedno slabšo gmotno stanje prebivalst
va, s tem pa vedno večja nezmožnost plačevanja 

domskih oskrbnin za uporabnike domov za starejše, 
bi bilo smiselno iskati optimalno rešitev. Rešitev je 
možna v sklopu dnevnega varstva starostnikov. Pri 
tem vidimo kar nekaj pomembnih prednosti:
• občan v jeseni življenja ostane v svojem kraju, ki ga 

je vajen in je v njem srečen,
• strošek za dnevno varstvo je bistveno nižji od stroška

domskega varstva v centrih za starejše občane,
• domači in sorodniki bodo nemoteno opravl

jali svojo službo. Zjutraj pred odhodom v službo 
poskrbijo za namestitev svojca, po končani službi 
pa se skupaj z njim vrnejo v svoj dom,

• za delovanje dnevnega varstva se bodo odprla 
delovna mesta, v katerih bodo našli zaposlitev naši 
občani.

Storitve dnevnega varstva so namenjena starejšim 
občanom, ki jih zaradi narave bolezni ne moremo 
pustiti samih.

Konkretni predlogi so uresničljivi in bodo za pri
hodnost naše občine velik potencial. Prepričani smo, 
da bodo razvojne usmeritve za obdobje 2014-2020 
naklonjene tudi tovrstnim investicijam.

Vsi, brez izjeme, smo poklicani, 
da smo graditelji naše prihodnosti.

Poskrbimo vsak na svojem 
področju, da bo naše Tomaževsko 

življenje še lepše, predvsem pa 
prijazno za vsakogar.

PRED NAMI SO BOZICNO- 
NOVOLETNI PRAZNIKI.

Želimo vam vesele božične 

praznike, v novem letu 2013 pa 
predvsem zdravja, osebnega 

zadovoljstva in miru. Naj bo pogled 
v prihodnost poln optimizma in 

prepričanja, da je rešitev mnogih 
težav v nas samih.

Vaš župan, Občinski svet in 
Občinska uprava 

Občine Sveti Tomaž.


